
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Belá, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá, 

konaného dňa 05.10.2017 

 

 

Prítomní: 12, podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Zoznámenie sa s novými členmi RŠ – poďakovanie odchádzajúcim 

4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ 

     za školský rok 2016/2017 

5. Školský vzdelávací program pre školský rok 2017/2018 

6. Rôzne 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1: 

 

Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PaedDr. Anna Babišová, privítala členov a 

oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 9 členov RŠ (prezenčná 

listina), hosťami boli riaditeľka školy Ing. Anna Přechová a zástupkyne Mgr. Irena Kolčáková a 

Mgr. Viera Stráska. 

 

K bodu 2: 

 

Za zapisovateľa zápisnice bola zvolená Mgr. Martina Ďurinová. 

 

K bodu 3: 

 

Predsedníčka Rady školy PaedDr. Anna Babišová predstavila nového člena RŠ za rodičov materskej 

školy  pána Petra Mihalčatina, ktorý nahradil pána Petra Dendisa. Ďalším novým členom RŠ je pán 

František Hurtek, ktorý nahradil pána Jaroslava Dvorského. Ten sa však RŠ nezúčastnil. 

 

K bodu 4: 

 

Pani riaditeľka školy Ing. Anna Přechová predniesla prítomným Správu o výsledkoch a 

podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2016/2017.  

 

K  bodu 5: 

 

Pani zástupkyňa Mgr. Irena Kolčáková informoval prítomných o Školskom vzdelávacom programe 

pre školský rok 2017/2018.  

 

 K bodu 6: 

 

Pani riaditeľka Ing. Anna Přechová informovala o pedagogicko-organizačnom a materiálno-

technickom zabezpeční výchovno-vzdelávacieho procesu ako i o návrhoch na počty prijímaných 

žiakov a počty tried. 

Ďalšia informácia sa týkala úpravy rozvrhu športovej prípravy v 9. A triede – florbal dievčatá, 

vyučujúci p. Holúbek – z 14:00 – 15:30 na 15:00 – 16:30. 

Po pripomienke pána Mgr. Petra Šugára k delegovaným zástupcom zriaďovateľa, ktorý nemajú za 



sebou ďalších náhradníkov, ktorí by ich mohli v Rade škole nahradiť, sa doplnil resp. pozmenil  

Štatút Rady školy pri Spojenej škole Belá:  písmeno k) Čl. 5 bodu (6) o zániku členstva v rade 

školy: 

- neospravedlnenou neúčasťou na zasadnutí rady školy trikrát po sebe. 

V diskusii pán Mgr. Peter Šugár pochválil vedenie školy v progresnom smerovaní. Vyjadril sa i k 

ťažkej situácii s dotáciou hodín – voliteľných predmetov, ktoré má škola k dispozícii v rámci 

školského vzdelávacieho programu. 

K téme školského vzdelávacieho programu sa vyjadril i pán Mgr. Peter Boháč, podľa ktorého chýba 

žiakom v 9. ročníku informatika, ktorá je často problémom pri prechode žiakov na stredné školy. 

Pán Ing. Richard Ondrišík sa pozitívne vyjadril k pridaniu počtu hodín matematiky, pretože podľa 

jeho názoru matematika dáva žiakom základ pre abstraktné myslenie, ktoré je pre informatiku 

dôležité. 

Predsedníčka rady PaedDr. Anna Babišová požiadala prítomných, aby sa vyjadrili k možnosti 

zverejnenia e-mailou pri menách členov. Po pripomienkach pána Ing. Richarda Ondrišíka k 

možnému zneužitiu e-mailov sa prítomní členovia dohodli, že e-maily budú záujemcov poskytnuté 

len po vyžiadaní.  

Termín ďalšieho stretnutia bol dohodnutý na 07.12.2017 o 16:00 hod. 

Pani riaditeľka oboznámila prítomných členov s plánovaným výletom do Bratislavy, ktorý je podľa 

záujmu spojený i s návštevom baletného predstavenia Luskáčik. Na koľko sú ešte voľné miesta v 

autobuse, majú možnosť sa zúčastniť i členovia rady školy. 

Ďalej sa diskutovalo i o probléme s dopravou pri škole, kde ráno množstvo áut, ktoré prichádzajú až 

k budove ZŠ, často ohrozujú deti prichádzajúce do školy peši. Zástupcovia zriaďovateľa sa v 

súvislosti s touto problematikou vyjadrili k plánovaným zmenám dopravy pri COOP Jednote, čo by 

mohlo čiastočne zmierniť tento problém. 

 

K bodu 7: 

 

Rada školy vzala na vedomie a schválila: 

- voľbu zapisovateľa zápisnice – Mgr. Martina Ďurinová; 

- nových členov – Peter Mihalčatin, František Hurtek; 

- Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ; 

- návrhy na počty prijímaných žiakov a počty tried; 

- pedagogicko-organizačné a materiálno-technické zabezpečenie výchovno-vzdelávacieo procesu; 

- Školský vzdelávací program pre školský rok 2017/2018; 

- úpravu rozvrhu športovej prípravy v 9. A triede – florbal dievčatá, vyučujúci p. Holúbek – 



     z 14:00 – 15:30 na 15:00 – 16:30; 

-  zmenu Štatútu Rady školy pri Spojenej škole Belá:  písmeno k) Čl. 5 bodu (6) o zániku členstva v 

rade školy: 

 - neospravedlnenou neúčasťou na zasadnutí rady školy trikrát po sebe; 

- zverejnenie e-mailou členov – e-maily  budú záujemcov poskytnuté len po vyžiadaní; 

- termín ďalšieho stretnutia  07.12.2017 o 16:00 hod; 

 

Rada školy odporúča zriaďovateľovi SŠ Belá schváliť Školský vzdelávací program pre školský rok 

2017/2018. 

 

K bodu 8: 

 

Na záver predsedníčka Rady školy  PaedDr. Anna Babišová poďakovala všetkým prítomným za 

účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Belej 05.10.2017      Zapísala: Mgr. Martina Ďurinová 


